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Ajdovščina - Včeraj opoldne se je
iztekel rok za zbiranje neobvezujočih
izjav o zanimanju za nakup 93,7
odstotka delnic Fructala, ki jih ob-
vladuje Pivovarna Union. Po neu-
radnih informacijah je prispelo okoli
15 ponudb različnih interesentov,
domačih in tujih podjetij ter in-
vesticijskih skladov. Zaradi pogod-
benih določil o zaupnosti procesa
prodaje v Pivovarni Laško (Fructal je
del Skupine Pivovarna Laško) včeraj
niso razkrili imen kandidatov, po
naših informacijah pa se bodo ana-
lize prispelih ponudb lotili v začetku
prihodnjega tedna.

V Pivovarni Laško razlagajo, da
trenutno pripravljajo informacijski
memorandum, ki ga bodo prejeli
zainteresirani vlagatelji, ki bodo za-
tem pripravili nezavezujoče ponud-
be. Izvedeli smo, da Laščanom pri
prodaji Fructala svetuje Unicredit
banka. Za Skupino Fructal, ki je po
zadnjih razpoložljivih podatkih v le-
tu 2009 ustvarila 62 milijonov evrov
prihodkov od prodaje in 11 milijonov
evrov prihodkov, želi Union po neu-
radnih informacijah iztržiti več kot
50 milijonov evrov. Morebitni prev-
zemnik Fructala bo moral delnice

odkupiti tudi od vseh malih del-
ničarjev, ki jih je 1321.

Med ponudniki za odkup Fructala
je tudi ajdovska občina s partnerji.
»Razmišljamo o ustanovitvi konzor-
cija, poiskali pa bomo tudi stra-
teškega partnerja. Za nas so zanimivi
skladi, družba za upravljanje, kakšen
trgovec in tudi proizvajalec sadnih
sokov, pri čemer bodo imeli prednost
domači partnerji. Prizadevati si mo-
ramo za ohranitev delovnih mest,« je
povedal Peter Velikonja. svetovalec
za gospodarska vprašanja na občini
Ajdovščina.

Ajdovski župan Marijan Poljšak
pravi, da so trenutni rezultati Fruc-
tala slabi, da pa je podjetje sposobno
dobro poslovati in prinašati tudi do-
biček. Poljšak je tudi dejal, daje cena
50 milijonov evrov previsoka, in
spomnil, da je bil leta 2000 Fructal
prodan za 20 milijonov evrov.»Priho-
dnji teden se bomo sestali z vod-
stvom in zaposlenimi. Zanimanje so
pokazale tudi banke. V igri sta tre-
nutno tudi dve tuji banki. Upam, da
se bodo prebudile tudi domače.Naša
naloga je povezovanje zainteresira-
nih za nakup Fructala. Smo proti
italijanskim kupcem, ne pa proti
kupcem iz vzhodnih držav in ne proti
Nemcem,« je odločen Poljšak.
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